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ORSZÁGGYÚLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Országgyű lés Hivatala
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Érkezett: 2017 MÁ124.

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42, § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014, (II, 24 .) OGY határozat 124 . (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani Fazekas
Sándor Földművelésügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez,

„Hova lesz a cigányzene a vidéki cslrrdákból?
Miért nem támogatják a vidéki elhadómüvészeket?”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrégiben kiírtak egy olyan pályázatot, vendéglátóegységek számára, hogy rom a
előadóművészek foglalkoztatására . Ezzel egyetlenegy baj van, az, hogy csak Budapestre íródott
ki ez a pályázat. Miközben nagyon sok vidéki városban, településen ápolják a cigány zene i
kultúrát . Számos idegenforgalmi központot zárták ki a támogatási lehetőségből, Ha komolyan
gondolták volna azt, hogy az előadóművészeket segítik, akkor a vidéki főbb helyekre is kiírták
volna a pályázatot .
Nemrégiben Teleki László képvisel őtársam már felvetette ezt a problémát . Akkor Hoppál Péter
államtitkár úr azt válaszolta — az előadóművészekkel kapcsolatos foglalkoztatási problémákat is
felhozva —, hogy „ egy mintaprogram " indul és valóban csak a budapesti szervezetek, vendéglátó
egységek számára írták ki a pályázatot .
Nemrégiben derült ki, hogy a Hortobágyi Csárdában már nincs élő zene, idéntől nem
alkalmazzanak előadóművészeket . Ennek pontos okát nem tudjuk, de az biztos, hogy ha annyir a
fontos lenne önöknek a hagyományok őrzése, a kultúra ápolása, akkor nem engedné a kormány ,
hogy az egyik legfontosabb turisztikai célponton m űködő csárda inkább gépr ől játsszon
népzenét, ahelyett, hogy biztosítanák, hogy az él őzene közel 200 éves hagyománya
fennmaradjon .
Hoppál Péter válaszában azt is elmondta, hogy „ őrülök annak hogy egy kicsikét noszogat
bennünket azzal, hogy a vidéket is eró 'sltsük”. Itt egy újabb felhívás önök számára!
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A szóbeli kérdésemre elhangzott válaszában Rétvárí Bence azt mondta : „ Valóban van egy
mintaprogramunl, amire ön is célzott, amelyet most indítottunk Ez a nyári szezonban
cigányzenekarok számára 12 neves budapesti étteremben jelent támogatást . Közvetlensül a
muzsikusok kapják meg és nem az éttermek, nehogy eltűnjön ez az összeg. ”

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :
• Meddig kell még önöket „noszogatni”, hogy az idei f őszezonban se maradjanak élő

zene nélkül a vidéki csárdák, éttermek, rendezvények ?
• Miért nem most módosítják a pályázatot?
• Ön szerint, ha az éttermeknek adnák a támogatást, eltünne a pénz ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . május 24 .

Bangóné Borbély Ildik ó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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